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PREDMET: Skupština u 2021. godini          
- Zapisnik s 11. sjednice                                                                                                                   

POZIV

Za sjednicu Skupštine  Društva

Sukladno Zakonu o trgovačkim društvima i Poslovniku o radu Skupštine Društva, sazivamo
11. sjednicu Skupštine Društva

za dan 14. rujna 2020. godine / ponedjeljak / s početkom u 12:00 sati na adresi Društva VIO Žrnovnica Crikvenica 
Vinodol  d.o.o., Dubrova 22, Novi Vinodolski

Za sjednicu predlažemo slijedeći:

       DNEVNI RED

1. Razmatranje jedinstvene cijene vodnih usluga
Izvjestitelj: član uprave Veselko Mutavgjić i član uprave Igor Uremović

2. Informacija vezano za definiranje obveze o načinu kompenzacije za obradu mulja (Ugovor)
Izvjestitelj: član uprave Veselko Mutavgjić i član uprave Igor Uremović

3. Prijedlog vizualne identifikacije Društva (LOGO)
Izvjestitelj: član uprave Veselko Mutavgjić i član uprave Igor Uremović

4. Prijedlog sistematizacije radnih mjesta
Izvjestitelj: član uprave Veselko Mutavgjić i član uprave Igor Uremović

5. Razno

U privitku dopisa dostavlja se materijal za dnevni red sjednice.

Kontakt osoba: Karla Knežević, bacc. admin. publ., e-mail: karla.knezevic@viozcv.hr; 051/440-884

       Član uprave Igor Uremović, dipl. ing

       Član uprave Veselko Mutavgjić, mag. ing. mech
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Dostaviti:

 članovima Skupštine Društva
 voditeljima 
 predsjedniku Nadzornog odbora Društva
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Z A P I S N I K

sa 11. sjednice Skupštine VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o., Novi Vinodolski, održane dana 14. runa 

(ponedjeljak) 2020. godine s početkom u 12:00 sati na adresi Društva, Dubrova 22, Novi Vinodolski

Sjednici prisutni članovi:

1. VELIMIR PIŠKULIĆ, gradonačelnik Grada Novog Vinodolskog, predsjednik Skupštine

2. DAMIR RUKAVINA, gradonačelnik Grada Crikvenice, član Skupštine

3. MARIJAN KARLIĆ, načelnik općine Vinodolske općine, član Skupštine

4. IGOR UREMOVIĆ, član uprave Društva

5. VESELKO MUTAVGJIĆ, član uprave Društva

6. MLADEN PERIČIĆ

7. NENAD PAVELIĆ

8. MARIO SVETIĆ

9. ZORAN MAMIĆ

10. SANJIN ŠOPIĆ

11. JEVGENIJ PRPIĆ

Predsjednik Skupštine g. Piškulić, pozdravivši članove Skupštine te sve prisutne, predložio je Dnevni red.

Dnevni red je prihvaćen te sjednica započinje prvom točkom,

1. Razmatranje jedinstvene cijene vodnih usluga

Član uprave Veselko Mutavgjić izlaže Skupštini tri varijante na koji način formirati jedinstvenu cijenu na 

temelju ulaznih podataka iz 2018. godine. Otvara se rasprava o povećanju cijene i odnosu potrošnje, 

odnosno do koje razine potrošnje kod povećanja fiksnog dijela i smanjenja varijabilnog dijela na području 

Grada Novog Vinodolskog i Općine Vinodolske su mjesečni računi povećani. Skupština traži da se do 

iduće sjednice, koja će se održati 18.09.2020. u 10:00 sati na istom mjestu, pripreme materijali iz kojih će 

biti vidljivo koji bi broj korisnika na području Grada Novog Vinodolskog i Općine Vinodolske imao veću 

ukupnu cijenu odvodnje ukoliko bi se fiksna cijena odvodnje podigla na razinu u Crikvenici (20,00 kn), a 

varijabilna uprosječila. Član Uprave Igor Uremović navodi da bi se cjenik mogao realizirati s 1.10.2020. 

godine, s time da prethodno prođe Savjet potrošača i pročelnike za financije u gradovima.
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2. Informacija vezamo za definiranje obveze o načinu kompenzacije za obradu mulja (Ugovor)

Član uprave Veselko Mutavgjić napominje da postrojenje za obradu mulja neće započeti s radom u 2021. 

godini. Za navedeno u članku 19. Društvenog ugovora VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o. potrebno je 

postići dogovor, odnosno odrediti s kojom godinom će početi obveza plaćanja predmetne kompenzacije

Gradu Novom Vinodolskom. Otvara se pitanje načina realizacije. Član Uprave Igor Uremović navodi 

sponzorstvo kao mogućnost realizacije navedenog te predlaže da se razmotre eventualno druge mogućnosti.

3. Prijedlog vizualne identifikacije Društva (LOGO)

Članovi uprave izlažu prijedloge vizualne identifikacije Društva. Predsjednik Skupštine g. Velimir Piškulić i član 

Skupštine g. Damir Rukavina traže da se verzija loga VIOŽCV s tornjem izmijeni na način da se ispod stavi 

Novi Vinodolski Crikvenica Vinodol te da se takav prijedlog dostavi na razmatranje za sljedeću sjednicu 

Skupštine.

4. Prijedlog sistematizacije radnih mjesta

Članovi uprave izlažu prijedlog sistematizacije radnih mjesta napominjući da je proces bio dugotrajan i 

iznimno zahtjevan s obzirom na sagledavanje svih čimbenika. Izlažu da bi prijedlog nove sistematizacije 

rezultirao povećanjem brutto izdataka za oko cca. 400.000,00 kn. Član Skupštine g. Damir Rukavina postavlja 

upit vezano za raspon koeficijenata visoke stručne spreme u odnosu na koeficijente radnih mjesta sa 

srednjom stručnom spremom te predlaže da se angažiraju vanjski konzultanti kod pripreme prijedloga 

sistematizacije. Predsjednik Skupštine Velimir Piškulić smatra da angažiranje vanjskog konzultanta neće puno 

toga riješiti. Skupština zaključuje da se do iduće sjednice razmotre opcije angažiranja vanjskog konzultanta 
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5. Razno

Predsjednik Skupštine postavlja upit što s iznosom koji su korisnici na području Grada Novog Vinodolskog 

preplatili s obzirom na veće cijene u Novom Vinodolskom u odnosu na cijene u Crikvenici. Članovi uprave 

Društva navode da je obračun cijene išao prema važećem cjeniku.

Predsjednik Skupštine postavlja pitanje zašto korisnici s područja Grada Novog Vinodolskog plaćaju 

pražnjenja septičkih jama 100,00 kn skuplje nego korisnici s područja s Grada Crikvenice I da bi to trebalo 

izjednačiti. Član uprave Veselko Mutavgjić napominje da je kod pripajanja napomenuo da bi cijena trebala 

biti ista ali da je Skupština zaključila da ostane 100,00 kn viša cijena na području Grada Novog Vinodolskog i 

Općine Vinodolske radi dužeg puta odvoza fekalija budući se iste voze na pražnjenje na prostor predtretmana 

u Crikvenicu. Skupština zaključuje da se cijena u Novom Vinodolskom i Općini Vinodolskoj izjednači s cijenom 

u Crikvenici.

Predsjednik Skupštine traži da se radi projekta vrtića u Novom Vinodolskom razmotri stavljanje većeg profila 

cijevi.

Član Skupštine Damir Rukavina otvara temu Hotela Miramare te potrebu da se osigura voda/odvodnja 

istome. Zaključak Skupštine je da se izrade potrebni troškovnici.   

Završeno u 15:00 sati.

 

                                                                                                                                   PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 

                                                                                                                                     Velimir Piškulić, oec.


